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PREJELI SMO 

PD Kranj
žalostno 

Nedavno je bil v tasopisu Go
renjski glas objavljt11 članek z 
naslovom Kaj se dogaja s Kali
!čem. Zal se ne dogaja nil in 
ostareli planinski dom na Ka
lišču v lasti PD Kranj je po 
zaprtju in nev;zdrževanju uz 
zimo obsojen na propadanje. 
V članku je Primož Čemilu, 
predsednik PD Kranj, nanizal 
kar nekaj izjav, kaj naj bi bili 
vzroki za zaprtje doma: da 
ljudi za delo v planinskih do
movih ni več; nihče ne gre več 
gor, ker bi bil rad tam ali pa 
ker je pripaden nekemu dru
!tvu, goram ali prostovoljstvu; 
večine zanima samo še zaslu
žek; slika na Kališču pravza. 
prav odseva sliko Slovenije; 
ljudje res niso več kot včasih. 
Skratka, krivi so vsi drugi. A 
bolj kot berem njegove izjave, 
bolj se mi zdi, da opisuje sa
mega sebe. 
Z zaprtjem doma bo g. Čemi
lu prekinil večdesetletno tradi
cijo, ko je bil dom odprt tudi v 
zimskih sezonah. Ne nazad• 
nje je bil zaradi odprtosti 
doma v zimskem tasu ustan<>· 
vljen tudi Klub ljubiteljev J(a. 
li.!la (KLJUKA), za katere bi 
se letos začela že 26. sezona 
zimskega obiskovanja doma. 
A komu mar za Uubitelje pla· 
ninarjenja in Kališča, naj pat 
gredo drugam. 
Ob svojih ugotovitvah, da lju
di za delo v planinskih domo
vih ni več, da nihče ne gr� več 
gor, ker bi bil rad tam, da ve
čino zanima samo še zaslu
žek, bi se moral g. čemilec 
tufli vprawti, kak!ni so pogoji 
za delo v domu in kako visoke 
najemniiie zahteva od naje
mnikov. Res bo težko najti lju
di, ki bi ob delu v domu želeli 
še prispevati iz svojega žepa 
za PD Kranj. 
Tudi izjava, kako ponov,w iš• 
lejo os�rbnikg,je mala ironil• 
na. Prvi razpis o iskanju oskr
bnika za Doin na Kališču je 
bil na straneh PD Kranj ob• 
javljen j. 10. • 2023, kasneje 

:ti!di na. strani PZS. Zimska 
.¼zona pa naj bi se zaltla ,. 
� lg', 2023. Toliko o resnosti raz
; pis�. In potem naj se novi na
je11111ik sam znajde, kako bo 

: lahko zagotovil ogrevanje i11 
·oskrbo doma. 
"N1> internetni strani PD Kranj 
)i objavljentudi Pravilnik pla-

ninskega društva Kranj, v ka• 
terem je kot glavna dejavnost 
navedeno planinstvo, povezo
vanje in zagotavljanje pogojev 
za izvajanje in razvoj planin
stva v lokalnem okolju. V 11. 
členu je celo navedeno, da ne 
sme opravljati pridobitvene 
dejavnosti kot svojo izkljulno 
dejavnost. ial je ravno želja 
po zaslužku predsednika PD 
Kranj, ki jo očita morebitnim 
najemnikom, eden od dejavni• 
kov, ki so pripeljali do zaprtja 
Doma na Kališču_. Da je mož• 
no tudi drugalt, se lahko g. 
Černilu prepriča pri dveh so• 
sednjih kočah, ki sta letos pre• 
jeli laskavi naziv naj-planin• 
ska koča 2023. Seveda ju 
upravlja drugo planinsko dru
štvo, ki pa je nekoč tudi bilo 
del PD Kranj. 
G. Černilcu je v kratkem času 
uspelo »zapreti« vse tri pla
ninske domove v lasti PD 
Kranj: Dom na Krvavcu je 
prodan, Dom na Ledinah se 
prenavlja, Dom na Kališču 
pa je zaprt. Bolj dosežek ste• 
čajnega upravitelja kot pa 
predsednika planinskega 
društva, ki naj bi zagotavljal 
pogoje za izvajanje in razvoj 
planinstva. 
Težava pa ni samo odprtje ali 
zaprtje Doma na Kališču. V 
soboto, 7. 10. 2023, sem se po• 
dal iz vasi Mače proti Kali• 
šču. Na označeni planinski 
poti, za katero skrbi PD 
Kranj, so še vedno podrta dre
vesa, ki preprečujejo obilajen 
pristop do Kališča, zato je tre
ba ltznje splezati ali delati 
obhode zunaj oznalt"! poti. 
Ker v zadnjih nekaj dneh ni 
bilo neurij, domnevam, da je 
podrto dreide tam že dalj časa. 
Nikjer nisem zasledil nobene
ga obvestila, ne na internetni 
strani PD Kranj in ne PZS, 
da je pot težje prehodna ali pa 
zaprta, dokler se ne odstrani 
ovir. Ker sem !e mlajši senior, 
me nekaj dodatnega razgiba
vanja ne moti. Težko pa je 
videti, ko se olt z otrokom na 
hrbtu prebija čez takšne 
nepričakovane ovire. 
Je res tako težko poskrbeti za 
varnost na planinskih poteh? 
Ali o njenem stanju vsaj na 
izhodišču v Mačah izobesiti 
obvestilo, da je pot težje pre• 
hodna oz. neprehodna in da 
je Dom na Kališču zaprt? 
žalostno. 

ROMAN MA>TEN, 

BRITOF PRI KRANJU 

Zbrali dobrih deset tisočakov 
K�ni�ik - Kon_čni znesek, ki so ga z dobrodelno dražbo in 

• prodajo umetniških del zbrali v Galeriji Miha Maleš v Kamniku, 
znaša 10,15oevrov. Sredstva sta pobudnica akcije Saša Bučan 
iz Medobčinskega muzeja Kamnik in predstavnik soorgani• 
zatorjev Matevž Bergant, predsednik Lions kluba Kamnik, 
prejšnji teden predala predsedniku Gorske reševalne službe 
Kamnik Jerneju Lanišku. Kamniški gorski reševalci bodo zbra• 
na sredstva namenili za obriovo prostorov in nakup opreme, 
ki so ju uničile avgustovske poplave. 

Obdarili stanovalce domov starejših 

Kranj - Predstavniki Rdečega krifa Slovenije - Območnega 
združenja (RKS OZ) Kranj so v oktobru, ko zaznamujemo 
tudi mednarodni dan starejših, obdarili stanovalce domov 
za starejše v Kranju, Preddvoru, Naklem in Cerkljah. Skupno 
več kot 620 stanovalcem so dostavili darila, ki jih bodo malo 
razvedrila. Hkrati so jim zaželeli še mnogo srečnih in zdravih 
let ter da se prihodnje leto spet srečajo. 

GORENJSKA inJo@g-glas.si .ŠT, 2L; 
GORENJSKI GIAS 

petek, 20. oktobra 2023 

Jubilej kamniških planincev 
S slavnostno ·akademijo z naslovom Tukaj je lepo pa daleč se vidi _so v petek člani kamniškega 
planinskega društva počastili sto trideset let delovanja društva. 

Allš SENOŽETNIK 

Kamnik - Dobro uro traja• 
jo<"o prireditev so obogatili 
s pestrim kulturnim progra• 
mom. Kot je v svojem govo
ru dejal predsednik društva 
Marko Petek, so bile namreč 
gore vedno vir navdiha šte• 
villiim umetnilq>m in tudi s 
kamniškimi gorami ni bilo 
nič drugače. Kaj danes pred• 
stavlja Planinsko društvo 
Kamnik, pa so na hudomu
šen način predstavili v krat
kem filmu, v katerem se na
dobudna _mlada planinca 
»sprehodita« med različni
mi odseki, ki danes tvorijo 
skupnost, ki tudi po 130 le• 
tih ostaja še kako živa. 

»Sto trideset let presega 
življenjsko dobo posame
znika. Za to so bile potreb
ne generacije, ki so predaja• 
le svoje znanje in izkušnje, 
da na njih še danes gradi
mo in izvajamo svoje aktiv• 
nosti, kot so denimo obnove 
koč. V preteklih letih nam je 
namreč uspelo obnoviti obe 
koči, kar je za društvo, ki te• 
melji na prostovoljstvu, pre• 
cej veli!< dosežek,« j e  med 
drugim povedal predsednik 
ckuštva Marko Petek°, Ki le iz 
rok predsednika Planinske 
zveze Slovenije prejel tudi 
svečano listino, najvišje pri• 
znanje PZS, ki ga je ob viso
kem jubileju prejelo kam
niško društvo. 

Slavnostni govornik je bil prof. dr. Igor Škamperle.,,,..,,.,,."�'•"'" 

Slavnostni govornik na 
prireditvi je bil sicer profe
sor na ljubljanski Filozofski 
fakulteti dr. Igor Škamperle, 
ki je v svojem govoru orne-

se lahko spomnimo, da nam 
prav naravna krajina s svoji
mi posebnostmi, malim in 
velikim bogastvom človeš• 
kih pripovedi, znamenj in 

Ob jubileju je izšel tudi zbornik Sto trideset let močne 
tradicije, ki na nekaj več kot 250 straneh prinaša 
obilo zanimivega branja tako o pretddosti kot tudi o 
današnjem časl!_in delovanju;��T• .- • '�; . �": ::.�� 

ni! razlifue vidike obiskova• 
nja gora. » V sodobnem času, 
ko tehnifua in virtualna re• 
alnost postajata vse bolj in
vazivni in prodirata na vsa 
področja našega življenja, 

simbolov/ ... / pomaga ohra
njati živ spomin, ki je steber 
tako osebne kot kolektivne 
identitete,« je med drugim 
poudaril Škamperle in do
dal, da je pomemben delček 

vta mozaik dodalo tudi kam· 
niško društvo. 

Korenine kamniškega pla· 
ninskega društva sicer sega• 
jo daleč v 19. stoletje in se ka• 
žejo v različnih akcijah, sre
čanjih in prireditvah, 19. ju
lija 1893 pa je bilo ustanov
ljeno kot piva podružni· 
ca Slovenskega planinske-
ga druš�a. ��.f!;!�jP.,ik 
je postal taliratru zupan Jo
sip Močnik, združevalo pa 
je še druge pomembne kam· 
niške veljake. Danes kam· 
niško društvo šteje za tret• 
je največje v Planinski zvezi 
Slovenije. 

Ema Klinec bo častna občanka 

Gorenjavas-Občinskisve
tniki so·na zadnji seji potr· 
dili tudi predlog o�činskih 
priznanj za letošnje leto. 
Podelili bodo pet priznanj, 
med drugim naziv častne 
občanke Emi Klinec za iz· 
jemne uspehe v ženskem 
skakalnem športu. Brona
sta priznanja pa bodo pre• 
jeli: Aleš Hren za uspe• 
he in promocijo cestne• 
ga kolesarstva, Gasilsko 

poveljstvo občine za uspeš
no usklajevanje aktivnosti 
v občini ob poplavah, Kul
turno društvo dr. Ivan Tav
čar Poljane za izvedbo kuJ. 
turnih dogodkov v Tavčar
jevem letu in Turistično 
društvo Stari vrh za izved-

• bo sklopa dogodkov pod 
naslovom 50 pomladi fil. 
ma Cvetje v jeseni. 

Kot je dejala predsedni
ca občinske komisije z a  
priznanja Tadeja Šubic, so 
imeli letos zanimivo nalogo 

Novo vozilo za prostoferje 

Medvode - V občini Medvode so pretekli teden v uporabo 
predali novo vozilo, ki bo s pomočjo prostovoljnih voznikov 
oz. prostoferjev še naprej omogočalo starejšim občanom 
brezplačne prevoze do zdravniške oskrbe, javnih ustanov, tr• 
govine, pokopališča ... Srečanja s prostovoljci se je udeležila 
tudi podžupanja Medvod Mojca Murnik, ki se jim je v imenu 
občine zahvalila za številne ure, ki jih namenjajo skrbi za sta• 
rejše soobčane. število prevozov se povečuje. Prvo leto so 
jih opravili 53, leto kasneje 284, lani 292, v letošnjem letu pa 
do začetka oktobra že več kot 300. Trenutno sodeluje osem 
aktivnih voznikov, ki prostovoljno opravljajo prevoze, vabijo 
pa tudi še nove. Projekt Prostofer v Medvodah koordinira Javni 
zavod Sotočje Medvode. 

prav zaradi predloga za ča• 
stno občanko. Tudi člani 
komisije, tako kot na seji 
nekateri svetniki, so imeli 
pomisleke predvsem zara
di mladosti Eme Klinec. »A 
kljub temu smo se strinjali, 
da ne moremo tehtati mo• 
rebitoih prihodnjih uspe• 
hov in mladosti, saj je dane 
možnosti izkoristila v pol
ni meri in kot piva ženska 
preskočila magično mejo 
dvesto metrov. To je bilo 
prvič in edinkrat.« Ker je 

šlo torej za enkraten špor· 
tni dosežek, je to odločilo, 
da se niso odločili za nače• 
lo postopnosti, torej da b i  
ji najprej podelili bronasto 
priznanje, ampak si tudi po 
mnenju večine občinskih 
svetnikov in župana Mi· 
lana Čadeža zasluži naziv 
častne občanke. »To je pri· 
znanje za pivo žensko, k i  je 
poletela čez dvesto metrov, 
nobene več ne bo. še pre
malo smo ponosni na to,« 
je poudaril župan. 

Do začetka oktobra so prostoferji v Medvodah opravili že 
več kot tristo prevozov. Odslej bodo uporabljali novo vozilo. 
/ Foto: Maja Btrtonulj 


